

駐印尼代表處 2015 年科技部臺灣獎學金候選人名單

Taipei Economic and Trade Office in Indonesia

2015 Ministry of Science and Technology (MOST) Taiwan Scholarship

Candidates:

編號 (NO)	外文姓名 (NAME)	學程 (ACADEMIC PROGRAM)
1	Muhamad Maulana Azimatun Nur	博士班 (Doctoral)
2	Khoirul Anam	碩士班 (Master)
3	Eluvian Satria Arianggaaji	碩士班 (Master)
4	Ayu Wandira Puspitasari	博士班 (Doctoral)
5	Muhammad Ikhwan Putra	碩士班 (Master)

候選人必須在 2015 年 6 月 25 日前將入學許可及臺灣獎學金承諾書傳至本處，以便取得正式受獎資格。

In order to confirm the award, candidates are required to submit the proof of admission by the University they intend to study in Taiwan with the signed Taiwan Scholarship Agreement before June 25, 2015.

候選人申請就讀全英語學程者，擬就讀校系所及學位應為臺灣教育部認可之全英語學程，如非教育部認可之全英語學程，則應由申請者逕向擬就讀大學院校取得學校開立之全英語學程證明文件，並於 6 月 25 日前傳至本處。

Candidates to all-English programs shall be recognized by the Taiwan Ministry of Education. If not, the candidates shall directly obtain his/ her all - English program document authorized by the applying school from the applying university/ colleague and submit the document to our office before June 25, 2015.